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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGETS APRILMØTE 24. APRIL 2023 

Dette er innkalling til Velferdstingets aprilmøte, mandag 24. april 2023 fra klokken 16.30. 

Seminaret finner sted i Vilhelms Bjerknes Hus Auditorium 5, adresse: Moltke Moes vei 35 

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med Velferdstingets administrasjon for 

å finne vara. 

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:adm@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: Arbeiderbevegelsens studentliste 

BDM: Barrat Due musikkinstitutt 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

GjL: Gjestelista 

GL: Grønn liste 

HK: Høyskolen Kristiania 

HTML: Henke og Thom-listen 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

ML: Moderat liste 

NIH: Norges idrettshøgskole 

UiO: Universitetet i Oslo 

NLA: NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

NMH: Norges musikkhøyskole 

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realistlista 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SiR: Velferdstingets studentidrettsråd 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SHK: Studentunionen Høyskolen Kristiania
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:30  Registrering og enkel matservering   

17:00  Offisiell møtestart   

 040-23/04 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 041-23/04 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 042-23/04 Godkjenning av dagsorden og kjøreplan Vedtakssak Møtekonstituering 

 043-23/04 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 044-23/04 Godkjenning av valgprotokoller Vedtakssak Møtekonstituering 

 045-23/04 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 046-23/04 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 047-23/04 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

17:30 Pause 10 min  

17:40 048-23/04 Orientering om SiO Psykisk Helse Diskusjonssak Politikk 

18:40 Pause 10 min 

18:50 049-23/04 Søknad om tilskuddsramme 2024 Vedtakssak Politikk 

19:35 050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen Vedtakssak Organisasjon 

19:55 Pause 10 min 

20:05 051-23/04 Innspill til handlingsplanen 2023/2024 Diskusjonssak Politikk 

20:45 Pause 5 min 

20:50 052-23/04 Resolusjon: Toltalrehabiliter 

kunstgressbanen ved Domus Athletica 

Vedtakssak Politikk 

21:10 053-23/04 Eventuelt  Eventuelt 

21:25  Møtekritikk   

21:40  Møteslutt og møtebrus på Villa Eika!   
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 040-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Kari Anne Andersen  5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 041-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 042-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 043-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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GODKJENNING AV VALGPPROTOKOLLER 24 

Saksnummer 044-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 25 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av valgprotokoller. 26 

Forslag til vedtak: 27 

Valgprotokoller godkjennes.  28 
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 29 

Saksnummer 045-23/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget  

Vedlegg  

  

Arbeidsutvalgets innstilling: 30 

Saken tas til orientering. 31 

Forslag til vedtak: 32 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker. 33 

SAKSOPPLYSNINGER 34 

Denne orienteringen dekker perioden 6. mars til 28. mars. Alt som omtales til å skje etter 28. mars er planlagt, 35 

men ikke gjennomført når orienteringen skrives. Årsaken til at den skriftlige orienteringen dekker en kortere 36 

periode er på grunn av ferieavvikling i arbeidsutvalget. Øvrig relevant orientering om perioden 28. mars til 37 

aprilmøtet 24. april vil bli orientert om muntlig på møtet. 38 

Internt 39 

For å opprettholde et godt sosialt miljø og et godt arbeidsmiljø har vi hatt en sosialkveld der vi spiste middag 40 

og spilte darts sammen etterpå. Arbeidsutvalget har også brukt mars til å planlegge resten av perioden og 41 

overlappsperioden som skal gjennomføres i juni. 42 

Studentsamskipnaden SiO 43 

Siden vårseminaret har vi hatt et formøte med hovedstyret i SiO og gitt våre innspill til hovedstyret før deres 44 

møte den 22. mars. Vi møtte også konsernledelsen den 24. mars og tok opp samarbeid med kommunen 45 

generelt og spesifikt på helsefronten, køtall for psykisk helse, og hvordan ny EU-lov påvirker SiOs eksisterende 46 

bygningsmasse. Det eksisterer noe usikkerhet for helsesamarbeidet når det har blitt byttet byråd, men håpet 47 

er at man over tid kan integrere og samarbeide tettere med kommunens helsetjenester. 48 

SiO Psykisk helse ser på omprioriteringer i inntaksmodellen deres. I den anledning ble vi invitert på en 49 

workshop med SiO Psykisk helse hvor vi diskuterte utformingen til SiO Helse sitt nettsted og ulike fordeler og 50 

utfordringer knyttet til ny inntaksmodell for Psykisk helse. Køene til psykolog hos SiO ligger nå på 110 dager; 51 

det er for lenge. Fordi SiO Psykisk helse har fått kutt i tildelinger ser de derfor på hvordan de kan gi et helhetlig 52 

helsetilbud samtidig som de kutter ned køene. Her er arbeidsutvalget aktive i diskusjonene og opptatte av at 53 

de som trenger hjelp skal få den hjelpen de trenger. 54 
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Studenthus 55 

Studenthusprosjektet har hatt et styringsgruppemøte siden sist møte i Velferdstinget. Tema for møtet var en 56 

revidert fremdriftsplan, kriterier for igangsettelse og status for finansiering og frivilligheten. Kriteriene for 57 

igangsettelse av rehabilitering er sentrert rundt finansiering, finansiell belastning for SiO og fremgang i saken 58 

om opprettelse av studentforening. Fremgangen i disse arbeidene skal vurderes i løpet av høsten 2023. 59 

Det er fremgang i finansieringssituasjonen som vi håper å kunne snarlig orientere om. Enn så lenge så jobbes 60 

det videre med å skaffe finansiering fra kommunen og andre aktører. 61 

Det er også fremgang i arbeidet med studentinvolveringen og studentforeningen i prosjektet. Siden sist møte 62 

i Velferdstinget har studentgruppen hatt et møte med prosjektleder Haavar Vive og innovasjonsleder i 63 

bærekraftsselskapet Svale, Gabriel Qvigstad, om arbeidet med etableringen av foreningen og tekniske 64 

detaljer knyttet til økonomi og lignende. På møtet kom vi frem til at det stiftes et interimsstyre for 65 

studentforeningen 25. april. Selve stiftelsesmøtet avholdes i september. For å få med flere studenter og 66 

studentforeninger på stiftelsen er det viktig at vi har tid til å promotere og planlegge skikkelig, men prosjektet 67 

har et behov for et arbeidende styre nå. Derfor ble løsningen å etablere et interimsstyre. 68 

Representasjon 69 

Vi deltok på markering på Chateau Neuf hvor studentersamfunnene i Norge erklærte klimakrise. 70 

Arbeidsutvalget var til stede med banner. Vi ble invitert til å delta på arrangementet av ledelsen i DNS. 71 

Politisk påvirkning 72 

27. mars gjennomførte arbeidsutvalget et møte med Oslo Venstre for å diskutere deres nylig vedtatte 73 

bystyreprogram, og hvordan dette kunne gjøres mer studentvennlig. 74 

Tirsdag 18. april er opposisjonen i bystyret invitert til et møte i Studenthovedstaden. Dette skjer som resultat 75 

av at Studenthovedstaden ønsket å være mer politisk spisset og arbeide med kommunen uten at det kommer 76 

fra kommunens initiativ. Til dette møtet er alle partiene som ikke sitter i byrådet invitert. Alle har uttrykt 77 

interesse om å komme, med unntak av Folkets Parti. 78 

Onsdag 26. april vil det gjennomføres en paneldebatt i St. Olavs gate 23 med de politiske partiene i Oslo 79 

bystyre. Det er aktiv påmelding for å være med på arrangementet, per 28. mars er det fremdeles noen ledige 80 

plasser, og arbeidsutvalget vil oppfordre representantene til å være med. Arrangementet vil strømmes på 81 

Velferdstingets Facebook-side for de som ikke får anledning til å møte fysisk. Spørsmål til paneldeltakerne 82 

kan publiseres på Twitter med emneknaggen #studentdebattSO23. 83 

Sosialt 84 

Den 22. mars ble det avholdt en sosialkveld med bannermaling i forkant av at studentersamfunnene rundt i 85 

Norge erklærte klimakrise. Dette var veldig hyggelig. Vi viste også lederdebatten til Norsk 86 

Studentorganisasjon. Neste sosialkveld er lesekveld 20. april hvor det er mulig og også stille spørsmål om 87 

verv som skal velges 5. juni. 88 
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Velferdstingene i Norge (ViN) 89 

Velferdstingene i Norge forbereder seg på NSO sitt landsmøte og sender koordinator som representant for 90 

nettverket. Målet her er å få inn masse god velferdspolitikk spesielt i velferdspolitisk plattform.  91 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 92 

Saksnummer 046-23/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 93 

Saken tas til orientering. 94 

Forslag til vedtak: 95 

Saken tas til orientering. 96 

SAKSOPPLYSNINGER 97 

Generelt 98 

Siden sist har vi publisert Årsrapporten og regnskapet for 2022. Denne omtaler både virksomheten som 99 

helhet og SiOs økonomi det foregående året. På grunn av sperrefrister som er satt mens denne orienteringen 100 

er skrevet kan jeg ikke komme med tall i den skriftlige orienteringen, men vil ta dette med i den muntlige. 101 

Det er nå satt ned et ekspertutvalg for å se på revisjon av studentsamskipnadsloven og tilhørende forskrift. I 102 

denne gruppen sitter styreleder i samskipnadsrådet, Audhild Kvam, for å sikre involvering i prosessen. I den 103 

forbindelse har samskipnadsrådet oppnevnt en undergruppe av direktører og styreledere fra ulike 104 

samskipnader for å bistå i arbeidet. En av disse plassene har styreleder i SiO fått. Dette arbeidet er beregnet 105 

å vare ut året. 106 

SiO Bolig og Eiendom 107 

Belegget i SiO bolig har nå på starten av året ligget på ca. 99%. Et slikt resultat er svært høyt da vi i 108 

vintermånedene noen ganger opplever at det er vanskelig å få fylt opp husene. Vi så det samme i fjor, når 109 

belegget også ble rapportert å ligge høyere enn normalt. Vi ser også en økning i antall boligsøknader 110 

sammenlignet med i fjor, noe vi ser på som veldig positivt og som da reflekteres i belegget. 111 

 112 

Coor har siden 1. mars erstattet Toma som driftsleverandør hos oss. Bolig- og eiendomsadministrasjonen 113 

har sammen satt ned mye ressurser for å gjøre denne overgangen så smidig som mulig, for at ikke beboerne 114 

skulle bli negativt berørt. Så langt er vi svært fornøyd. 115 
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SiO Studentliv 116 

Det leveres godt på antall konsultasjoner og det er generelt stor pågang inn til helsetjenesten. 117 

Rådgivningstjenesten leverer over måltall for konsultasjoner og har nå en ventetid på 5 dager. Kursdeltakere 118 

har vært noe lavere sammenlignet med samme tid i fjor. 119 

Til psykisk helse er det nå ca 8 dager ventetid til behovssamtale, og ventetid til psykolog er 110 dager til første 120 

ledige time. Vi sender en del videre til Lifekeys, som er et digitalt psykologtilbud. Prosjektgrupper som jobber 121 

med veiviser til kursene våre og ny inntaksordning er godt i gang. 122 

Antall SiO registrerte foreninger er relativt stabilt nå med ca. 410 foreninger. Dette er fortsatt høyere enn før 123 

pandemi. Kringsjå ForeningsHUB fikk støtte til innkjøp av hyller og lagring, og det ble gjennomført dugnad 124 

sammen med foreningene for å sette opp og male ting. SiO foreninger har i dialog med Bolig- og 125 

eiendomsavdelingen fått tilgang på mer lagringsplass på Kringsjå som åpner opp for at flere foreninger kan 126 

ha aktiviteter på studentbyen. 127 

Karrieresenteret ved UiO jobber nå på flere områder. Det aller viktigste er å tilby gode tjenester, og vi 128 

opplever høy interesse blant studenter. Antallet studenter som besøker oss er på nivå med tall fra før 129 

pandemien, og antall påmelde studenter gjennom fakultetets karrieretilbud er mangedoblet sammenlignet 130 

med høstens deltakere. 131 

Det jobbes også med prosessen videre for karrieresenteret. Arbeidet med å starte SiO Karriere er startet opp 132 

med prosjektansvarlig. Det er satt av ca 0,8 årsverk frem til august for å planlegge oppstart av enheten, blant 133 

annet med tanke på tjenesteinnhold, lokalisering og nettsider. Det er nå besluttet at UiO ønsker å legge egne 134 

karrieretjenester til Studieadministrasjonen ved UiO. SiO er orientert om beslutningen og vil bli invitert inn til 135 

dialog om videre prosess.  136 

Prosessen knyttet til endringer i karrieretjenester innebærer at det fram til sommeren vil være ca 3 årsverk 137 

færre enn samme tidsperiode tidligere år. Karrieresenteret vil yte sitt beste for at dette ikke går ut over 138 

tilbudet til studenter, men det må påregnes noe redusert tilbud som følge av dette. 139 

SiO Campustjenester  140 

Per mars har vi SiO barnehage samlet 500 barn. Det løpende opptaket vårt har også økt. Det jobbes nå med 141 

fokus på riktig bemanning ut fra barnetall. Vi ser også en økning i antall som kun ønsker plass fra januar og 142 

frem til sommeren og vi jobber med løsninger for hvordan vi best mulig kan imøtekomme slike behov.  143 

Det har oppstått noen praktiske utfordringer knyttet til rapportering og innmeldinger for styrene i ulike 144 

registre grunnet nye organisasjonsnumre, men dette løses fortløpende med de instansene det gjelder. 145 

Samskipnadsrådet har fulgt opp sak angående mulig fritak fra lovendringene. Svar fra statsråd er ikke positivt 146 

med tanke på mulig fritak. Pr medio mars er det uavklart hvorvidt studentsamskipnadene tar saken videre 147 

politisk. SiO har, gjennom direktør SiO Campus, bistått både Samskipnadsrådet og Spekter med vurderinger 148 

knyttet til det videre arbeidet. 149 
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SiO Athleticas medlemsbase var ved inngangen av mars 23 295 medlemmer. Nesten 4000 flere sammenlignet 150 

med samme periode i fjor.  151 

Athletica har iverksatt en rekke tiltak og endringer for å imøtekomme økte utgifter i 2023. 152 

 Bruce: Salg av restkapasitet til ikke-medlemmer gjennom Bruce fungerer godt. Ordningen oppleves 153 

sømløst, og Athletica klarer fint å styre trafikken slik at Bruce bare benytter ledig kapasitet i 154 

treningsstudio, svømmehall eller på gruppetrening. Inntekter fra Bruce i februar var ca 90 000. 155 

 Strømsparingstiltak: Athletica iverksatte en rekke strømsparingstiltak i januar. Fremdeles mottar 156 

Athletica en del klager på reduserte åpningstider på badstuer, samt noe klager på at man har sluttet 157 

med gratis kaffe. Athletica mangler foreløpig presise tall på antall KWh man sparer sammenlignet 158 

med 2022. 159 

 

Vi ser også en positiv utvikling i SiO Mat og Drikke. For tiden fokus på en god deal, på utvikling av nye 160 

lavprisprodukter, samt arbeid med synlighet av tilbudet vårt. Arbeidet skjer i samarbeid med 161 

Markedsavdelingen i SiO. Fra og med 20. mars er det nye priser gjeldende på våre serveringssteder som følge 162 

av prisstigning hos våre leverandører.  163 

Arbeidet med sertifisering av pilot med serveringsstedene på Frederikkehuset er godt 164 

i gang og 9 av de 21 bransjespesifikke kriteriene er ferdigstilt pr medio mars. Det må etableres flere nye 165 

rutiner og beskrivelser internt og sammen med UiO. Deler av arbeidet i piloten avhenger av flere svar fra UiO 166 

og leverandører. 167 

For første gang er flere av SMDs serveringsteder omfattet av smilefjesordningen i 168 

bransjen. Mattilsynet har utført kontroll på fire serveringssteder hvor alle har fått gode resultater og smilefjes 169 

på tilsynsrapporten. Dette gjelder Frederikke spiseri, Sådd, Tacoteket og Union Kringsjå. Mattilsynet sjekker 170 

da følgende temaer: Ledelse og rutiner, Mathåndtering og tilberedning, Lokaler og Utstyr, og Sporbarhet og 171 

merking.  172 
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ANDRE ORIENTERINGER 173 

Saksnummer 047-23/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 174 

Saken tas til orientering. 175 

Forslag til vedtak: 176 

Saken tas til orientering. 177 

KULTURSTYRET 178 

Møter fremover  179 

Siden Kulturstyret kun har 550 000 kroner igjen å dele ut i år, planlegger vi å kansellere semesterets siste 180 

møte i juni. Siste søknadsfrist er dermed 16. mai, med møte 31. mai. Vi vurderer også å kansellere alle møter 181 

i høst foruten høstseminaret i august. 182 

SiO Foreninger  183 

Kulturstyreleder og administrasjonen var på møte med SiO Foreninger der hoveddiskusjonen var innspill på 184 

budsjettprioriteringer for Kulturstyret fremover. 185 

Tildelingsmøte  186 

Prosessen med søknad til tildelingsmøte har startet. Til neste år planlegger Kulturstyret å søke minst 3 700 187 

000 kroner fra Velferdstinget, 1 million mer enn i fjor. Med avvikling av SiO Tiltakspakken søker enda flere 188 

foreninger penger fra oss, derfor syns vi at det er nødvendig å sikre en større sum for det kommende året.  189 
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Total oversikt over tildelingene så langt  190 

Møtedato Antall søknader  Penger søkt  Penger tildelt  

7. desember  5 216 700 kr 216 700 kr  

28. januar  28 736 187 kr  656 427 kr  

1. mars 66 1 712 431 kr 924 080 kr 

29. mars 35 1 967 236 kr 411 232 kr 

27. april     

Sum  101 4 632 554 kr 2 208 439 kr 
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UNIVERSITAS 191 

Kjære Velferdsting,  192 

Universitas er en av Europas største studentaviser, med rundt 30 utgivelser i året. Vi dekker i dag alle 193 

læresteder tilknyttet Studentsamskipnaden SiO. Universitas er skrevet av og for studenter i Oslo, og vi er 194 

stolte av å tilby de viktigste nyhetene og de beste studentrelaterte leseropplevelsene i Norge.  195 

Hittil i år har (per 13.4) Universitas publisert 10 utgaver av papiravisen. Vi har dekket aktuelle saker om TikTok 196 

og ChatGPT, klimakamp i Brasil fra reportasjetur, musikkanmeldelser, økonomi på KhiO, blotting på 197 

lesesalene, og mye mer. Se universitas.no.   198 

Vi merker også samfunnets prisøkninger godt, og jobber iherdig med å holde økonomien gående. Vi måtte 199 

kutte en utgave av avisen før påske for å ha råd til å betale ut lønninger dette kvartalet. Vi ligger ikke på 200 

latsiden av den grunn, og hadde nettuke istedenfor hvor vi publiserte stoff kun til nett hele uka. Dette var en 201 

suksess. Vi ønsker å vokse på nett, og tar grep for å øke synligheten vår på SoMe. Men vi ser fortsatt at vi uten 202 

tvil når bredest ut til studentmassen og skaper mest engasjement via papiravisa. Det er viktig å holde i hevd.  203 

Vi relanserte også magasin 13. april, og skal ha en utgave til før sommeren. Det er fire år siden sist et magasin 204 

var å se i Universitas sine stativer. Dette er veldig stas, og ikke minst viktig for samfunnsoppdraget vårt! Vi 205 

har et ansvar for å vise frem hva som rører seg i Oslos kulturliv blant unge.  206 

Ellers går Universitas går inn i en spennende periode hvor faste stillinger som ansvarlig redaktør og 207 

nyhetsredaktør skal velges. I tillegg er stillingen som daglig leder åpnet. Ta kontakt dersom du er interessert.  208 

Universitas ser også etter flere styremedlemmer, ta kontakt dersom du er interessert eller vil ha mer 209 

informasjon!  210 

Med vennlig hilsen  211 

Ansvarlig redaktør Guro Aasaaren og Daglig leder Ingvild Garmo Nilsson   212 
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RADIO NOVA 213 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 214 

ARGUMENT 215 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 216 

URBO – URBAN BOLIGUTLEIE 217 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 218 

STYRINGSGRUPPEN FOR PROSJEKT STUDENTHUS 219 

Det foreligger ingen skriftlig orientering.  220 
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ORIENTERING OM SIO PSYKISK HELSE 221 

Saksnummer 048-23/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Marius Torsvoll 

Vedlegg  

  

  

Forslag til vedtak: 222 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 223 

SAKSOPPLYSNINGER 224 

Arbeidsutvalget har sett det som hensiktsmessig å gi Velferdstinget en grundig innføring i SiO psykisk helse, 225 

dette for å sikre Velferdstinget så godt innsyn som mulig. 226 

For å sikre at Velferdstinget har en god forståelse for dagens situasjon, samt innsikt i prosessene fremover, 227 

kommer direktør for SiO Helse Trond Morten Trondsen og klinikksjef for SiO Psykisk helse Anne Karin Mullally 228 

for å orientere om følgende: 229 

 SiO Helses strategi 230 

 Tilbudet ved psykisk helse 231 

 Budsjett og økonomiske rammer 232 

 Tilskudd og prosjekt 233 

 Bemanning og drift 234 

 Arbeidet med prioriteringsordning  235 
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SØKNAD OM TILSKUDDSRAMME FRA SIO 236 

Saksnummer 049-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Marius Torsvoll 

Vedlegg  

  

Arbeidsutvalgets innstilling: 237 

Arbeidsutvalget innstiller på at Velferdstinget søker om en tilskuddsramme på 19,5 MNOK og at 238 

arbeidsutvalget gis fullmakt til å utforme og sende inn søknad om budsjettramme til SiO. 239 

 Forslag til vedtak 240 

1. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 18,5 MNOK 241 

2. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 19,5 MNOK 242 

3. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 20,3 MNOK 243 

4. Arbeidsutvalget gis fullmakt til å utforme og sende inn søknad om budsjettramme til SiO 244 

SAKSOPPLYSNINGER 245 

Hvert semester betaler studenter en fast sum til SiO gjennom semesteravgiften. Av disse pengene går rundt 246 

halvparten til SiO Helse, mens den andre halvparten går til andre tjenesteområder i SiO, samt til å betale 247 

kontingent til Norsk Studentorganisasjon (NSO) og tilskudd til Velferdstinget. Tilskuddet som går til 248 

Velferdstinget blir fordelt til større studentforeninger og –medier, Kulturstyret og Velferdstingets egen drift 249 

på tildelingsmøte i oktober. Fristen for å søke SiO om tilskudd er 1. juni. Utfordringen med å søke tilskudd før 250 

Velferdstinget har mottatt søknader fra de som det skal fordeles penger til i oktober, er å beregne hvor mye 251 

midler som trengs. De som søkte Velferdstinget om støtte i 2022, leverte derfor et langtidsbudsjett med 252 

søknaden, i tillegg har alle søkerne fått mulighet til å sende oversikt over hvor mye de tror kommer til å søke 253 

i 2023 for budsjettåret 2024. Fristen for å levere en kvalifiserende søknad som arbeidsutvalget satt er også 254 

gått ut, som vil si at det ikke er noen nye som kommer til å søke om midler fra tilskuddet, og vi kan forholde 255 

oss til de som søkte i fjor. 256 

Arbeidsutvalget har valgt å videreføre ordningen med at NSO-kontingenten ikke lenger inkluderes i 257 

Velferdstingets budsjettsøknad, ettersom Velferdstinget ikke har noen påvirkning på hvorvidt 258 

studentdemokratier ved institusjoner tilknyttet SiO er medlem i NSO eller ikke. Myndigheten til å melde seg 259 

inn eller ut ligger hos studentdemokratiene selv. 260 

Arbeidsutvalgets vurdering  261 

De siste årene har Velferdstinget gjentatte ganger observert at det kan bli hard kamp om kronene fra 262 

semesteravgiften. Grunnet pandemien ble 2021 og 2022 noe annerledes enn tidligere år ettersom flere av 263 

foreningene hadde oppsparte midler etter perioder med lav aktivitet og diverse tiltakspakker. Fjorårets 264 
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tiltakspakke med midler som SiO har mottatt fra Kunnskapsdepartementet er bortfalt og midlene som 265 

tidligere gikk til lavterskel sosiale tilbud alle kunne søke om er nå borte.  266 

Vi mener det er viktig at Oslo har en sterk studentfrivillighet, med plass til alle og et stort mangfold. Samtidig 267 

ser vi på det som nødvendig at studentene har en sterk samskipnad i ryggen. Dette har derfor vært en 268 

vanskelig prioriteringssak og vi oppfordrer Velferdstinget til å tenke gjennom hvilke prioriteringer de ønsker 269 

å gjøre, både for rammesøknaden og budsjettprioriteringer til SiO. 270 

Arbeidsutvalgets vurdering bunner i flere faktorer. Kjøpekraften til studentene og studentforeningene er falt 271 

betydelig de siste årene, selv om man i perioden 2021–2022 gikk fra en ramme på 16,5 MNOK til 17,5 MNOK. 272 

Dette er en vekst på ~ 6%. SSB sine anslag for KPI-endring i perioden januar 2022 til januar 2023 ligger på 273 

~ 7%. Altså en reell nedgang i kjøpekraft på hele rammen. 274 

Mange søkere har i flere år fått mindre enn det de søker om som skaper konsekvenser for tilbudet de gir til 275 

studentene. Spesielt er studentidretten utsatt og lider av mangel på midler og treningsarealer. Samtidig har 276 

samskipnaden har også en presset økonomi, hvor SiO trenger betydelige midler for å tjenesteytelse. Siden 277 

studentfrivilligheten også mer økonomisk presset er det derfor behov for en balansert bruk av 278 

semesteravgiftsmidlene. 279 

Gitt at Velferdstinget gjennomfører investeringer i nytt nettsted og er konservative i pengebruken skal vi klare 280 

2024 med et driftstilskudd likt 2023, og planlegger derfor å gå med underskudd i 2024. Dette vil ikke gå i 281 

lengden og Velferdstingets driftsbudsjett i 2025 vil måtte økes betydelig. 282 

Kulturstyret har hatt en historisk høy pågang og har måttet prioritere hardt hvem som får midler. Dette har 283 

ført til en underfinansiering av de mindre studentforeningene og et tap av mangfold i forenings-Oslo. 284 

Arbeidsutvalget har ikke valgt å innstille på 18,5 eller 20,3 MNOK som også er foreslåtte vedtak. Disse er 285 

hentet frem for å vise at det er andre alternativer også, men også fordi vi mener de henholdsvis er for lave 286 

og for høye summer. 20,3 MNOK er foreslått for å dekke opp den totale summen søkerne har varslet at de 287 

vil søke om. Summen 18,5 MNOK kommer fra den samme veksten av semesteravgiftsbruk vi har hatt de 288 

foregående to årene. 289 

Vi må sikre god finansiering av velferdstilbudene til SiO, men også sikre at de kultur-, idretts- og 290 

medietilbudene som benyttes av mange studenter er gode og sterke. Derfor har arbeidsutvalget valgt å 291 

innstille på en sum på 19,5 MNOK. Dette innebærer en økning på 11,4 %. Arbeidsutvalget mener at dette er 292 

en fornuftig økning som kommer til å kunne sikre de fleste søkerne en reell vekst i søknadene sine, Dette er 293 

ikke nok til å gi alle full søknadssum. Likevel vil det kreve en behovsvurdering i hver søkers tilfelle. Dette gir 294 

også Velferdstinget muligheten til å stake ut en kurs fremover. Målet med denne kraftige økningen er å kunne 295 

ta igjen inntektstapet for 21/22 og nedjustere veksten i søknaden neste år.  296 
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Oversikt over fjorårets tildeling og oppgitt søkesum for 2024.  297 

Studentmedier Hva de søkte om for 

2023 

Hva de fikk for 2023 Hvor mye de kommer 

til å be om for 2024* 

Argument 383 000 370 000 395 000 

Radio Nova 2 200 000 2 200 000 2 300 000 

Universitas 3 250 000 3 100 000 3 500 000 

    

Studentkulturen 

DNS 2 115 000 1 970 000 2 115 000 

JURK 375 000 375 000 420 000 

Jussbuss 375 000 375 000 420 000 

    

Studentidrett 

BI Athletics 700 000 520 000 1 400 000 

OSI 2 350 000 2 190 000 2 350 000 

    

Kulturstyret 2 700 000 2 700 000 3 700 000 

    

Velferdstinget 2 411 000 2 411 000 3 600 000* 

    

Sum 16 859 000 16 211 000 20 300 000 

*Personalkostnader til administrasjonen kommer fra SiO som en egen bevilgning, men legger den inn her for å vise 298 

totalsum. I realiteten er det samme sum som fjoråret. 299 

For dem som ønsker mer informasjon:  300 
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Søknadene fra høstens tildelingsmøte finner dere her: https://www.studentvelferd.no/soknader/  301 

og protokollen fra møtet finner dere her: https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/10/protokoll-302 
tildelingsmote.pdf 303 

Det kan også være relevant å ha sett på Velferdstingets kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier, da det er 304 

de kriteriene Velferdstinget tar utgangspunkt i når de vurderer søknader på tildelingsmøtet. Kriteriene finner 305 

dere her: https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/03/Kultur-og-mediepolitiske-tildelingskriterier-2022-1.pdf  306 

https://www.studentvelferd.no/soknader/
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/10/protokoll-tildelingsmote.pdf
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/10/protokoll-tildelingsmote.pdf
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/03/Kultur-og-mediepolitiske-tildelingskriterier-2022-1.pdf
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REVIDERING AV BUDSJETTKOMITEEN 307 

Saksnummer 050-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Frida Rasmussen 

Vedlegg Mandat for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ budsjettkomite 

Arbeidsutvalgets innstilling: 308 

Mandat for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ budsjettkomite revideres.  309 

Forslag til vedtak: 310 

Velferdstinget i Oslo og Akershus reviderer mandat for Velferdstinget i Oslo og Akershus’ budsjettkomite med 311 

de endringer som fremkommer under møtet.  312 

SAKSOPPLYSNINGER 313 

På aprilmøtet i 2022 vedtok Velferdstinget å gjøre noen endringer ved tildelingsprosessen. En av disse 314 

endringene var å opprette en budsjettkomite. Komiteen består av tre til seks medlemmer hvor hver 315 

delegasjon i Velferdstinget kan oppnevne én representant. Øvrige medlemmer velges etter Velferdstingets 316 

valgordninger. Formålet til budsjettkomiteen er å innstille på fordeling av tilskuddet Velferdstinget får fra SiO, 317 

basert på søknader som kommer inn. Budsjettkomiteen innstiller derimot ikke på Velferdstingets 318 

driftsbudsjett. 319 

Bakgrunn for saken 320 

Basert på erfaringene arbeidsutvalget gjorde under tildelingsprosessen høsten 2022 er det behov for å gjøre 321 

noen endringer i budsjettkomiteens mandat. Dette gjelder når medlemmer av budsjettkomiteen velges, 322 

fristen for å levere spørsmål til søkerorganisasjonenes intervjuer om deres søknad, suppleringer i komiteen 323 

og fjerne nestleder i arbeidsutvalget sin stemmerett i budsjettkomiteen. Dette er for at nestleders rolle i 324 

budsjettkomiteen skal være rådgivende, derfor legges nestleders forslag til fordeling av tilskuddsrammen til 325 

grunn ved gjentatt stemmelikhet. 326 

Budsjettkomiteen fra høsten 2022 rapporterte selv at det var utfordrende å bli kastet inn i tildelingene så 327 

sent. Medlemmer av budsjettkomiteen ble valgt 3. september med søknadsfrist 11. september for 328 

søkerorganisasjonene. Det ga medlemmene av budsjettkomiteen 1,5 uke på å gjøre seg kjent med 329 

tildelingsprosessen, søkerorganisasjonene og Velferdstingets kultur- og mediepolitiske tildelingskriterier. 330 

Dette er også årsaken til at vi foreslår å endre fristen for når forhåndsplanlagte spørsmål til søknadene skal 331 

sendes til søkerorganisasjonene. 332 

Arbeidsutvalget ser det også nødvendig med mulighet for å supplere inn nye medlemmer fra delegasjonene 333 

i Velferdstinget hvis de oppnevnte medlemmene av ulike grunner må trekke seg. Det vil for eksempel si at 334 
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hvis den oppnevnte representanten fra de mindre institusjonene må trekke seg, har delegasjonen mulighet 335 

til å finne en ny representant. 336 

ENDRINGSFORSLAG 337 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 5 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen  

Opprinnelig 

tekst 

Budsjettkomiteen ledes av arbeidsutvalgets nestleder og består av tre til 

seks medlemmer. 

Ny tekst 

Budsjettkomiteen ledes av arbeidsutvalgets nestleder og består av tre til 

syv medlemmer. 

Begrunnelse 

Vi har nå syv delegasjoner i Velferdstinget. For at alle delegasjoner skal 

være representert må det være syv plasser. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 6 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

Disse medlemmene velges på Velferdstingets høstseminar. 

Ny tekst 
Disse medlemmene velges på Velferdstingets vårvalgmøte. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget mener at medlemmene av budsjettkomiteen ikke blir en 

tilstrekkelig del av tildelingsprosessen hvis de skal velges én uke før 

søknadene fra søkerorganisasjonene skal leveres. For at medlemmene 

skal kunne bli en del av hele prosessen anbefaler derfor arbeidsutvalget 

at medlemmene velges på Velferdstingets vårvalgmøte. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 3 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 7 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

Dersom delegasjonene ønsker det kan de oppnevne ett medlem hver, 

ellers velges alle komiteens medlemmer etter Velferdstingets 

valgordninger. 

Ny tekst 

Dersom delegasjonene ønsker det kan de oppnevne ett medlem hver 

ved valgtidspunktet, ellers velges alle komiteens medlemmer etter 

Velferdstingets valg- og suppleringsordninger. 

Begrunnelse 

Denne endringen tydeliggjør at oppnevningen er begrenset til 

valgtidspunktet. Dersom budsjettkomiteen ikke er full og delegasjoner 

senere finner en representant har AU myndighet til å supplere etter § 

12-5-1 etter fullmakt fra Velferdstinget. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 4 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 8 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

- 

Ny tekst 

Hvis et av de oppnevnte medlemmene i budsjettkomiteen trekker seg 

fra budsjettkomiteen har delegasjonen mulighet til å supplere komiteen 

fra samme delegasjon. 

Begrunnelse 

Dette forslaget gir delegasjonen mulighet til å supplere inn nytt medlem 

fra samme delegasjon for å opprettholde kravet om sammensetning og 

sikre representasjon. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 5 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 9 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

Dersom kravene for sammensetning definert av § 2 ikke oppfylles blir 

budsjettkomiteen supplert med medlemmer av Velferdstingets 

arbeidsutvalg. I tilfeller der arbeidsutvalgets leder suppleres inn i 

budsjettkomiteen henfaller dobbeltstemmen til arbeidsutvalgets leder, 

og ikke arbeidsutvalgets nestleder 

Ny tekst 

Dersom kravene for sammensetning ikke oppfylles, blir 

budsjettkomiteen supplert med medlemmer av Velferdstingets 

arbeidsutvalg. I tilfeller der arbeidsutvalgets leder suppleres inn i 

budsjettkomiteen henfaller dobbeltstemmen til arbeidsutvalgets leder, 

og ikke arbeidsutvalgets nestleder 

Begrunnelse 

Ønsker å flytte avsnittet om sammensetning i § 7 til § 2 slik at det kun er 

én paragraf om sammensetning i mandatet. 

Til forskjell fra forslag 6 som er et endringsforslag på selve teksten. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 34 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

I tilfeller der arbeidsutvalgets leder suppleres inn i budsjettkomiteen 

henfaller dobbeltstemmen til arbeidsutvalgets leder, og ikke 

arbeidsutvalgets nestleder. 

Ny tekst 
- 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget foreslår å fjerne dobbeltstemmene til leder og nestleder 

av arbeidsutvalget i budsjettkomiteen. Dersom hele arbeidsutvalget må 

gjennomføre arbeidet til budsjettkomiteen hvis den ikke blir fylt opp vil 

det ikke være behov for dobbeltstemme ettersom nestleder ikke har 

stemmerett, men forslagsrett. 

Dette forslaget går på avsnittet som foreslås flyttes i forslag 5. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 7 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 

12 

Levert av Arbeidsutvalget  Type Tillegg 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Nestleder i arbeidsutvalget har også ansvar for å utarbeide et eget forslag 

på fordeling av midler som legges frem for resten av budsjettkomiteen.  

Begrunnelse 

Henger sammen med forslag 8.  Da Nestleder er forslått å bare ha 

forslagsrett i budsjettkomiteen er det viktig å presisere nestleders 

saksforberedende arbeid. Da forslaget til nestleder legges til grunn ved 

potensiell gjentagende stemmelikhet.  

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  

  



  

 

 

 
34 

 

Forslag nr. 8 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 

13 

Levert av Arbeidsutvalget  Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

Ved stemmelikhet har arbeidsutvalgets nestleder dobbeltstemme. 

Ny tekst 

Nestleder har kun forslagsrett i budsjettkomiteen. Ved stemmelikhet 

gjøres avstemningen på nytt, med gjentagende stemmelikhet legges 

nestleders forslag til grunn. 

Begrunnelse 

Da budsjettkomiteen er ett innstillende organ, finner vi det uheldig at 

nestleder har en stemmerett.  Nestleder med sitt forberedende arbeid 

sitter på enorme ressurser og det er derfor mer naturlig at nestleder sitter 

på det saksforberedende arbeidet og fungerer som et rådgivende organ 

for resten av komiteen.   

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 9 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 21 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

Alle forhåndsplanlagte spørsmål skal være tilsendt 

søkerorganisasjonene minst fem virkedager før intervjuet skal 

gjennomføres. 

Ny tekst 

Alle forhåndsplanlagte spørsmål skal være tilsendt 

søkerorganisasjonene minst tre dager før intervjuet skal gjennomføres. 

Begrunnelse 

Kravet om virkedager ble ikke overholdt under prosessen i 2022. Det var 

fordi medlemmene av budsjettkomiteen hadde kort tid på grunn av 

tidspunktet medlemmene ble valgt på. Det var ikke mulighet å 

opprettholde kravet om fem virkedager da. 

Arbeidsutvalget mener at tre dagers varsel er tilstrekkelig. Det er 

frivillige som sitter i budsjettkomiteen og datoen for når intervjuene skal 

gjennomføres er planlagt tidlig. Derfor mener arbeidsutvalget at søkere 

kan forberede seg på å måtte finne svar på budsjettkomiteens spørsmål 

på minimum tre dager. 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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Forslag nr. 10 

Dokument 
Mandat for Velferdstinget i Oslo 

og Akershus’ budsjettkomite 
Linje 30 

Levert av Arbeidsutvalget Type Strykning 

050-23/04 Revidering av budsjettkomiteen 

Opprinnelig 

tekst 

§ 7 Varighet og sammensetning 

Ny tekst 
§ 7 Varighet 

Begrunnelse 

Ønsker å flytte avsnittet om sammensetning i § 7 til § 2 slik at det kun er 

én paragraf om sammensetning i mandatet 

Innstilling 
Vedtas 

VEDTAK  
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INNSPILL TIL HANDLINGSPLAN 23/24 338 

Saksnummer 051-23/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Andrine Breiner Johansen 

Vedlegg Handlingsplan for 2022/2023 

Arbeidsutvalgets innstilling: 339 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 340 

Forslag til vedtak: 341 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 342 

SAKSOPPLYSNINGER 343 

Handlingsplanen er Velferdstingets bestilling til arbeidsutvalget og det mest førende dokumentet for hva 344 

arbeidsutvalget prioriterer å jobbe med politisk og organisatorisk i sin periode. Handlingsplanen vedtas på 345 

Velferdstingets vårvalgmøte, jf. § 3-4 i vedtektene. 5. juni skal det vedtas en ny handlingsplan for perioden 346 

2023/2024. 347 

Bakgrunn for saken 348 

Arbeidsutvalget skal snart sette seg ned å utforme et forslag til ny handlingsplan for 2023/2024. Vi ønsker 349 

derfor deres innspill på hvordan denne handlingsplanen kan se ut og hva den skal inneholde. 350 

I dag har Velferdstinget en handlingsplan på totalt 28 punkter hvor av seks er generelle politiske punkter vi 351 

mest sannsynlig ikke får fullført i løpet av en AU-periode eller er et kontinuerlig arbeid. Deretter har vi 14 352 

konkrete politiske punkter som fungerer som en sjekkliste hvor vi kan markere det vi har gjennomført. Til 353 

slutt har vi åtte organisatoriske punkter hvor noen er konkrete arbeidsoppgaver og andre er kontinuerlig 354 

arbeid som kun beskriver den inneværende perioden. Et eksempel på et konkret organisatorisk arbeid er at 355 

vi skal gjennomføre minst to kampanjer i løpet av vår periode. Et eksempel på et kontinuerlig organisatorisk 356 

arbeid er å styrke samarbeidet mellom velferdstingene i Norge. Dette er en ganske lang handlingsplan hvor 357 

arbeidsutvalget må prioritere hva vi skal jobbe med. Jo lenger handlingsplanen er, jo mer 358 

prioriteringsmyndighet gir man til arbeidsutvalget.  359 

Vi ønsker derfor at dere blant annet skal diskutere hvor lang den neste handlingsplanen bør være, om den 360 

bør være strukturert som i dag eller annerledes, og hva den burde inneholde. Arbeidsutvalget tar med seg 361 

disse innspillene i utarbeidelsen av forslag til handlingsplan som dere skal diskutere og vedta på møtet 5. 362 

juni.  363 
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Arbeidsutvalget foreslår følgende diskusjonspunkter: 364 

 Hvilke prioriteringer burde handlingsplanen inneholde? 365 

 Til hvilken grad skal vi prioritere nasjonale utfordringer når vi er et lokalt organ? 366 

 Hvordan skal vi balansere Oslo og Lillestrøm kommune? 367 

 Hvor lang skal handlingsplanen være? 368 

 Skal vi fortsette med den utformingen handlingsplanen har i dag? 369 

 Skal den ha åpne punkter eller konkrete punkter?  370 
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RESOLUSJON: TOTALREHABILITER KUNSTGRESSBANEN VED DOMUS 371 

ATHLETICA! 372 

Saksnummer 052-23/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Jon Aleksander Prøitz 

Vedlegg Resolusjon: For OSI og Totalrehabiliter kunstgressbanen ved Domus Athletica! 

Arbeidsutvalgets innstilling: 373 

Det helhetlige endringsforslaget vedtas. 374 

Forslag til vedtak: 375 

Resolusjonen vedtas med de endringer som fremkommer på møtet. 376 

SAKSOPPLYSNINGER 377 

Under Velferdstingets møte 6. mars 2023, vedtok Velferdstinget å behandle resolusjonen “For OSI”. 378 

Resolusjonen er fra 2016, og flertallet av punktene i resolusjonen er i liten grad dagsrelevante. Intensjonen 379 

ved resolusjonen er å støtte en rehabilitering av kunstgressbanen ved Domus Athletica som er en viktig del 380 

av flere idrettsforeningers virke. Kunstgressbanen har over lengre tid ikke blitt ivaretatt, og trenger nå en 381 

fullstendig rehabilitering. Derfor har arbeidsutvalget fremmet et helhetlig endringsforslag som ivaretar 382 

intensjonen ved det originale forsalget, og imøtekommer dagens aktuelle problemstillinger. 383 

I arbeidsutvalgets forslag til ny resolusjon er det et søkelys på bærekraft og miljø. Allikevel har arbeidsutvalget 384 

valgt å ikke sette et ultimatum når det kommer til fyllmasse, dersom det ikke finnes miljøvennlige alternativer 385 

som er tilstrekkelige. Dette er gjort da den største utfordringen med rehabiliteringen av kunstgressbanen 386 

den siste tiden har gått på et ønske om å bruke en mer bærekraftig fyllmasse enn gummigranulat. Det ser 387 

per nå ikke ut til at andre former for fyllmasse vil dekke behovet til kunstgressbanen, og arbeidsutvalget har 388 

da valgt å åpne for bruken av gummigranulat, såfremt det innføres tiltak som sikrer at nærmiljøet ikke 389 

påvirkes av denne fyllmassen. 390 

 


